
Referat af møde i Lokalrådet den 7. august 2014 

 

Referatet er et pindereferat. Der var i alt 9 punkter på dagsordenen, hvoraf flere hang sammen.  Erik og 

Ingrid havde meldt afbud til mødet. Marcus deltog fra ca. kl. 17.30. 

 

Referatet fra mødet i juni blev godkendt. Formanden ønskede dog mødet i september flyttet. Mange andre 

tilsluttede sig, så mødet i september bliver den 11. september kl. 17.00 på Rødegård.  

 Kalle omdelte en sammenskrivning af Majkens notater fra borgermødet i maj. Sammenskrivningen 

pegede på et antal temaer, som lokalrådet skal arbejde med. 

 Erik G oplyste, at der har været en del ”opkald” omkring samarbejdet med kommunen. Vi vil 

forholde os til samarbejdet i det tempo og omkring de sager, som vi finder vigtige. Det er vigtigt at 

holde en god kontakt til kommunen. 

 Majken var blevet kontaktet af Lenda Gadegaard om Resenbroportalen. Spørgsmålet har været at 

få en afklaring af, om den skal bruges og fortsættes. Majken kunne meddele, at Lenda har indbudt 

til møde omkring emnet for lokalrådet og alle lokalsamfundets foreninger den 22. september kl. 

19.00 på Resenbro Skole. Marcus og Allan deltager fra lokalrådet. Majken vil deltage, hvis det er 

muligt på det tidspunkt. Der svares til Lenda senest den 1. september. 

 Økonomi. Der er fortsat problemer med at se overførte betalinger. Birgitte fortalte om sine 

besværligheder. Alle omkring bordet, der skulle have modtaget overførsler havde fået pengene. Så 

hvor problemer er usikkert, men det er ubehageligt for Birgitte ikke at kunne følge og kontrollere 

det hele. Pengene fra Linå er endnu ikke indgået. 

 Rødegårds Venner doneres 500 kr. Det er også en påskønnelse af, at de fra Rødegård er meget 

samarbejdsvillige omkring vores mødelokale. 

 Der er konstateret visse uoverensstemmelser omkring hjemmesiden. Lokalrådets adresse er 

således forkert. Marcus tager sig af det og retter til. 

 Som opfølgning på borgermødet i maj arbejdes på nedsættelse af arbejdsgrupper omkring fra start 

af to temaer: Skolen og børne‐ungeområdet – herunder bevilling på 16 millioner til renovering af 

Resenbro skole. Fra lokalrådet styrer Allan og Kalle temaet. Trafiksikkerhed og vejplanlægning. Fra 

lokalrådet styrer Flemming og formanden temaet. Desuden blev det drøftet senere at nedsætte en 

arbejdsgruppe omkring en natur og miljøgruppe, der bl.a. skal se på bymidten og sammenhængen 

mellem stierne på den gamle bane. 

 Allan ser sammen med Ingrid på materialet fra Landsforeningen af Landsbyerne i Danmark. Kan det 

være interessant for landsbyerne Linå og Mollerup. 

 Allan og Kalle står for korte tekster vedrørende Linå og Resenbro. Omfang max. 1 A‐4 side. 

 Borgmesterens ”bøn” om at få forslag til strategi for Silkeborg frem mod år 2028 blev omtalt af 

formanden. Eventuelle forslag skal være fremme senest den 8. september 2014.  

Referent: Kalle den 7. august 2014.  


